

Ontario ECE Grant Program



Help Your Staff Get Qualified

Do you have amazing team members who are not yet Registered Early Childhood Educators (RECEs)? We're here to help them take the next step in their careers .

The Ontario ECE Grant Program provides financial support for individuals working in child care who are currently enrolled or planning to enroll in an accredited Early Childhood Education (ECE) diploma program.

With this grant, your staff can:

- ✓ Pursue and complete their ECE diploma
- ✓ Become a Registered Early Childhood Educator (RECE)
- ✓ Take the next step in their professional growth

Whether they're working as assistants, aides, or in other non-RECE roles, unqualified staff may be eligible for funding and support to help them grow and stay in the profession.

Book a FREE Information Session

We'd love to connect with your centre and guide your staff through the process.

- ✉ Contact us at: info@ecegrants.on.ca to schedule a virtual info session for your team.
-

Let's work together to grow a stronger, more qualified workforce for Ontario's children.

Empower your staff. Enrich your program. Shape the future.

Subventions EPE de l'Ontario



Aidez votre personnel à obtenir leur qualification

Avez-vous des membres de votre équipe exceptionnels qui ne sont pas encore des éducatrices ou éducateurs de la petite enfance (EPE) reconnus? Nous sommes là pour les aider à passer à la prochaine étape de leur carrière.

Le programme de subventions pour les éducatrices et éducateurs de la petite enfance (ePE) de l'Ontario offre un soutien financier aux personnes qui travaillent dans le domaine de la garde d'enfants et qui sont actuellement inscrites, ou prévoient s'inscrire, à un programme de diplôme en Éducation de la petite enfance (EPE) reconnu.

Grâce à cette subvention, votre personnel peut :

- ✓ Poursuivre et compléter son diplôme en EPE
- ✓ Devenir éducatrice ou éducateur de la petite enfance (EPEI)
- ✓ Faire progresser sa carrière dans le domaine de la garde d'enfants

Qu'ils travaillent comme assistants, aides ou dans d'autres rôles sans reconnaissance officielle, les membres de votre personnel non qualifiés pourraient être admissibles à un financement et à un accompagnement pour évoluer dans leur profession et y rester à long terme.

Réservez une séance d'information gratuite

Nous serions ravis d'entrer en contact avec votre service de garde et d'accompagner votre personnel tout au long du processus.

- ✉ Contactez-nous à l'adresse suivante : info@ecegrants.on.ca pour planifier une séance d'information virtuelle pour votre équipe.
-

Travaillons ensemble pour bâtir une main-d'œuvre plus forte et mieux qualifiée pour les enfants de l'Ontario. Valorisez votre personnel. Enrichissez votre programme. Façonnez l'avenir.

[Contact us / Contactez-nous](#)

You're receiving this message because you're subscribed to Event invitations (sample).

[Click here to update your email preferences or unsubscribe.](#)

680 Kirkwood Dr.
Sudbury, ON, P3E1X9
Canada

Sent by

envoke

The information contained in this electronic transmission is intended for the person(s) or entity to whom it is addressed. Delivery of this message to any person other than the intended recipient(s) is not intended in any way to waive confidentiality. This material may contain confidential or personal information which may be subject to the provisions of Ontario's Personal Health Information Protection Act. Any review, retransmission, dissemination or other use of this information by entities other than the intended recipient is prohibited. If you receive this in error, please contact the sender and delete the material immediately.

L'information contenue dans ce message électronique est destinée uniquement au destinataire ou aux destinataires visés. La transmission de ce message à une personne autre que son destinataire ou ses destinataires visés ne supprime en rien l'obligation d'en respecter la confidentialité. Ce message peut contenir des renseignements de nature confidentielle ou personnelle qui pourraient être soumis aux dispositions de la Loi de 2004 sur la protection des renseignements personnels sur la santé. L'examen, la retransmission, la diffusion et toute autre utilisation de l'information contenue dans ce message par des personnes autres que le destinataire ou les destinataires visés sont interdits. Si vous recevez ce message par erreur, veuillez le supprimer immédiatement et en avertir l'expéditeur.